
Styremøte norsk spaniel klubb avdeling Rogaland. 8 mars 2016 

Innkalt av:              Leiar Eva Bjelland 

Møtetype:             Styremøte 

Deltakarar:            Eva Bjelland, Lisbett Austrått, Hans Hodne, Siw Gjesdal, og Ketil Simonsen. Kopi av 

referat til Charlotte Isabel Hystad, og Anita Midthun. 

Sak ein: Nytt styre.        Etter val på årsmøtet er det nye styret som følgende:  

                                Leiar – Eva Bjelland 

                                Nestleiar-Anita Midthun 

                               Styremedlem/kasserar-Lisbett Austrått 

                               Styremedlem/sekretær-Ketil Simonsen 

                               Styremedlem/materialforvaltar-Siw Gjesdal 

                               Varamedlem-Hans Hodne 

                              Varamedlem-Charlotte Isabel Hystad 

Sak to: Materialforvaltar. Siw Gjesdal er ny materialforvaltar. Dei som har materiell heime hjå seg, 

sender oversikt over det til Siw snarast. 

Sak tre: Gjennomgang av aktivitetsliste.- Hugs å ta med premie til temakveld på tu. Det må og  

Kjøpast nye loddbøker til dette.  

-Trimmekurs. Det må sendast ut invitasjonar på epost. Dato er sett til torsdag 21 april kl 1900, hjå 

Hans Hodne, stangelandsvegen 184, voll. 

Fotokurs: Ansvarleg Hans har alt under kontroll. Det vil bli laga ein kort invitasjon på FB. 

Jaktkurs: Jaktkomiteen arbeider med saken. Finner dato, og sett opp invitasjon. 

Sporkurs: dato sett til 20-21 august.Instruktør ennå ikkje på plass. Ansvarleg Ketil, jobber med det. 

Lydighetskurs: Ketil Eller Anita? Må finna ein dato, og kven som kan tenka seg  væra instruktør. 

Sak fire: Forslag frå ansvarleg for hiemesida, Rita Solberg om å leggja ut referat på heimesida. Det vil 

me frå nå av. Rita treng og fleire bilete av aktivitetar, og då gjerne med ein litan tekst. Fint om den 

som har, eller er med på aktivitet av og til kunne sendt noko til Rita og klubbens heimeside.  

Eventuelt: det må oppdaterast ovanfor NKK. Styret og varamedlemmar. Og Oppdaterast for 

vidaresending av epost.                       Kritikkskjema må bestillast. 

Neste møte 10 mai, heime hjå Hans. 

 

 

                                    


